
• Spoštovano uredništvo
K pisanju naslednjega pisma me je

vzpodbudil članek, objavljen v zadnji
številki Naše skupnosti, ki piše o pro-
blematiki avtobusne zveze Bizovika z
mestom.

Kar se je dalo prebrati v članku, je
čista resnica! Krajani, občani, vaščani
— kakorkoli sepač imenuiemo — Bi-
zovika, potrebujemo avtobusno po-
vezavo z mestom!

Ničkoliko Ijudi, Bizovičanov, se
vsak dan vozi na delo v mesto in se
potem mora tudi vrniti v kraj svojega
domovanja. Veliko srednješolcev se
mora prav tako voziti v mesto na šo-
lanje in se tudi vrača. Še več pa je
Ijudi, ki se morajo podati na potproti
občini. Ti, zadnji, imajo še največ
problemov. Le kako priti do občine?
Seveda je pot samo ena! Najprej pre-
pešačiti dolgo pot do Litijske ceste, tu
čakati avtobus št. 13, se potem prese-
sti na devetko in že si v Mostah. Že!!!
Sem napisal ie? Kje pa, da prideš v
Moste, potrebuješ eno debelo uro ali
pa še več!

Kdorje ie kdaj bil v Bizoviku, mi-
slim, da je teh kar precej, ve in se je
lahko na lastne oči prepričal, kako
dolga je cesta od Bizovika dopostaja-
lišča MPP na Litijski cesti. Marsika-
teri občan Fuiinskega naselja, pa tudi
drugi, se ob vikendih in praznikih od-
loči zn pol do Bizovika, da se naužij?
čislega zraka, kolikor ga šc sploh
imamo — toda to je ie druga tema —
in se podajo na luko imenovano re-
kreacijo. Vse lepo in prav, loda Bizo-
vičani imamo takšne rekreacije iz
dneva v dan več kot preveč. Vsakda-
nja »rekreacija« po cesti, kiše dosloj-
nega imena nima (pravimo ji kar po
domače Pednarjeva cesta), se v zim-
skem času seveda še poslabša, saj
cesta sodi v zadnjo kategorijo obre-
menjenosli — ne vem, po čigavem
kriteriju. Pozimi ceste ne spluiijo, kaj
šcle, da bijoposuli. Ta naša » Pednar-

jeva cesta« se lorej spremeni v pravo
drsalnico. (Mnogi med nami bi v ti-
stem času najraje obuli drsalke, da bi
prišli varno do postajališča) in vetiko
je Ijudi, ki se na lej poti še »dodatno
rekreirajo« saj morajo loviti ravno-
težje, nekajjebilocelopadcev, kisose
končali na nezgodnem oddelku s
kompliciranimi zlomi okončin.

Kolikorsem seznanjen sproblema-
tiko avlobusne zveze Bizovika z me-
stom, vem, da je svet KS že ničkoliko-
krat prosil in moledoval pri Jntegralu
za avtobusno progo. Na Integralu
TOZD MPP pa se za le prošnje nič
kaj ne zmenijo. Enkratje cesta nepri-
mema, drugič ugotovijo, da ni na
voljo dovolj avtobusov, tretjič pravi-
jo, daproga ne bi bila rentabilna in še
in še.

Za avtobus mestnega prometa, ki
voziosnovnošolce v šolo v Štepanjsko
naselje in nazaj, pa za goste Super
Lija pa cesla ni neprimerna, avtobusi
se najdejo, proga do Super Lija pa je
bila nekaj časa celo še zelo rentabiina.

Medtem, ko na druge konce Ljub-
Ijane uvajajo nove proge (Beričevo,
Barje) in podaljšujejo že obstoječe
proge (Kamna gorica šl. 22), do Bi-
zovika nikakor ne morejo.

Imam tudi nekaj predlogov za po-
daljšanje ie obstoječih prog, če ie ne
moremo dobili na novo uvedene
proge. Za takšne povezave bi bile
primemeprogešt. 5 Kodeljevo,proga
šl. 9 in proga šl. 22 — Šlepanjsko na-
selje, samo čc bi jih podaljšali. Naj-
boljša povezava pa bi bila, ko bo
zgmjen novi Fužinski most, s progo
šl. 20, ki ima končno postajo na Fuži-
nah. Progo bi samo speljali čez Ljub-
Ijanico do nas, pa bi imeli povezuvo
tako z občinskim cenirom kot tudi z
mestnim jedrom.

To je samo nekaj osnovnih pro-
blemov, kijih imamo z avtobusom, če
bi se lahko pogovorili s krajani, pa bi
videli, da je leh problemov še več!

J. Z.


